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W związku ze zgłoszeniami i zapytaniami od mieszkańców uprzejmie informujemy, że Gmina Suszec nie upoważniła
żadnej z firm do oferowania instalacji fotowoltaicznych mieszkańcom gminy.

Samorząd lokalny nie udzielił również w tym zakresie żadnych rekomendacji, a docieranie do potencjalnych klientów jest
wyłączną sprawą działających na rynku firm.

Powoływanie się na Urząd Gminy w tym temacie jest nieuprawnione.

 Przewiń do początku


